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Tomko: 
Môj podnet je na Švermovej ulici, materská škôlka, priechod pre chodcov, vodorovné 
dopravné značenie na vozovke. Občan ma informoval o tom, že tento prechod vodorovná 
dopravná značka priechod pre chodcov bol striekaný v čase dažďa. Ako náhle upozornil 
firmu, ktorá to striekala, bol surovo napadnutý, nech sa do toho nestará. Preto tam priechod aj 
tak vyzerá, že niekoľko čiar je vidieť, ostatné čiary už tam nie sú vidno, ale vstup na tento 
priechod, ktorý je pred materskou škôlkou je z chodníka cez zelený pás po obrubníku na 
vozovku. Skúste si to vyskúšať, keď mamička má jedno dieťa v ruke a druhé má v kočíku. Je 
to nepredstaviteľné, aby si dokázala sama pomôcť. Tým, že je to ešte frekventovaná 
križovatka a tie obrubníky bránia k tomu, aby mohla s kočíkom bezpečne vstúpiť  do 
vozovky. Proste priechod je tam, ale nie je ukončený výjazdom na chodník. Proste, je tam 
zelený pás, sú tam vysoké obrubníky, majú asi 20 cm, betónové, je to dosť by som povedal 
pre tú mamičku až krkolomné, aby to zvládla jednou rukou, keď má v druhej ruke dieťa.  
Takisto na tej Švermovej ulici, ďalší podnet občana, poviem, že toho istého, je na tomto istom 
priechode, keď zaprší, tak celý priechod je pod vodou. Nedá sa po ňom prakticky chodiť, 
musí sa obchádzať. Vozidlá, keď jazdia na tomto úseku vozovky, tá voda strieka nielen na 
chodník, ale strieka na jeho nový plot. Je tam novostavba, pán Marián Pisio mi dal tento 
podnet a žiada vedenie mesta, aby keď prší, nech sa tam prídu pozrieť, lebo je to skutočne 
pravda, celú fasádu plotu, nového plotu má znečistený tou vodou, ktorá je na vozovke. 
Neviem komu z nás by sa to páčilo, keby po každom daždi si musel tento plot umývať 
a samozrejme sú to náklady s tým spojené a treba, aby sa tomuto občanovi tiež vyšlo 
v ústrety, lebo nikomu z nás by sa to nepáčilo. Takisto pred tou materskou škôlkou na 
Švermovej ulici v čase dochádzok detí do škôlky, trebalo by tam vybudovať malé parkovacie 
miesto, je tam vytvorený zbytočne zelený pás, ktorý nič nerieši, keď tento zelený pás by sme 
odstránili, tak vytvorili by sme tam cca štyri parkovacie miesta. Ja nechcem byť len kritický, 
ale chcem aj navrhnúť, aby sme sa s kompetentnými tam spojili s pánom Mariánom Pisiom, 
lebo má rozumné riešenia na opravu jak odtoku vody, tak vytvorenie toho parkoviska. Treba 
si len nájsť čas, stretnúť sa s ním, je to občan tohto mesta, má podnety, myslím, že podnety 
oprávnené. Preto by som vás poprosil, vedenie mesta, aby ste mi dali vedieť kedy by sme sa 
tam mohli vybrať, stretnúť sa s týmto občanom a k jeho spokojnosti riešiť, ale nielen k jeho 
spokojnosti, k spokojnosti všetkých obyvateľov tejto lokality riešiť tento problém stojacej 
vody, diery  na tej križovatke a samozrejme parkoviská pred materskou škôlkou.  
 
PhDr. Čižmár: 
Podnety, ktoré ste odprezentovali týkajúce sa Švermovej ulice, priechodu pre chodcov 
a značenia, ktoré bolo realizované, požiadam pána Davalu za Technické služby, aby zistil 
prečo a keď sa to realizovalo v takomto čase, kto dal na to pokyn.  
Takisto požiadam aj pána prednostu, aby za účasti pána Davalu z Technických služieb sa 
stretli s občanom mesta pánom Pisiom v otázke riešenia k situácie práve na spomínaných 
úsekoch uliciach Švermovej, Švermova ulica.  
 
Určené: 
- Technické služby mesta Trebišov 
- prednosta MsÚ 


